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Svar på fråga 2023/24:859 av Magnus Persson (SD) 
Etablering av varg 

Magnus Persson har frågat mig om jag tänker verka för att 

regeringen lämnar förslag om att använda hela Sveriges yta när 

man i framtiden hanterar etableringen av varg. 

Jag vill börja med att säga att jag har full förståelse för den 

frustration som många känner, både lantbrukare, jägare och 

andra på landsbygden, inte minst i de delar av landet där 

vargstammen ökat de senaste åren.  

Miniminivåer för stora rovdjur, däribland varg, ska fastställas av 

Naturvårdsverket minst en gång vart femte år. För varg fastställs 

miniminivåer inte på länsnivå, utan 

rovdjursförvaltningsområdesnivå efter förslag från 

samverkansråden. Det ökar möjligheterna till regional 

förvaltning, där länen i ett rovdjursförvaltningsområde har viss 

möjlighet att påverka både miniminivån och var inom området 

vargförekomst är lämpligast.  
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Senast den 30 juni 2024 ska Naturvårdsverket redovisa sitt 

uppdrag som handlar om att analysera hur vargens 

referensvärde enligt art- och habitatdirektivet skulle kunna vara 

i enlighet med riksdagens tillkännagivande. I analysen ska 

särskilt redovisas under vilka förutsättningar referensvärdet kan 

vara i den lägre delen av intervallet 170–270 vargar.  

Jag ser fram emot att ta del av den rapporten och avser därefter 

ta ställning till möjliga åtgärder som behöver vidtas för att 

minska vargstammen och minska trycket på de gårdar vars 

tamdjur riskerar att bli angripna.  

 

Detta är en viktig fråga för regeringen. Vargen ska ha 

förutsättningar för att långsiktigt finnas i Sverige, och vi måste 

leva upp till våra EU-rättsliga förpliktelser. Men det behöver vara 

en betydligt mindre stam än i dag.  

Stockholm den 15 maj 2024 

 

 

Peter Kullgren 
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